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المهنيين إلى  الأكاديمية  المؤهلات  التحقق من  وتوفر خدمة  والزراعة  البلديات  وزارة شؤون  كوادرابي شريك موثوق  الذين يسعون   والفنيين  شركة 

 البحرين.داخل مملكة مزاولة المهن الطبية البيطرية للحصول على ترخيص 
 

 .المعادلةو كوادرابي للتحقق من المصدر الأولي  صحة المستندات من للحصول على تقرير كاتبع دليلنا الموضح أدناه لتقديم طلب
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 : إنشاء حساب 1الخطوة 

 قبل البدء في تقديم طلبك، تأكد من حصولك على المستندات التالية:  1.1

 نسخة من جواز السفر *

 : والزراعةالمستندات المطلوب التحقق منها حسب متطلبات وزارة شؤون البلديات  *

 من الدرجة العلمية .نسخة1

 الخبرة العملية.نسخة من شهادات .2

 ترخيص مزاولة المهن الطبية البيطريةنسخة من الاعتماد/ .3

 ( المنصة من نسخة تحميل مكنك)يتفويض ال خطاب *

 

 https://maa.quadrabay.comبزيارة المنصة الخاصة لوزارة شؤون البلديات والزراعة طلب، قم تقديم اللبدء 

 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

https://maa.quadrabay.com/
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 .بالتسجيلالشروط والأحكام وقم  ثم قم بالموافقة على  ومنالبيانات المطلوبة،  بملء بمجرد وصولك إلى المنصة الخاصة ، حدد "إنشاء حساب". قم  1.2
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 بعد نسخ كلمة المرور  بعد ذلك، سيتم إرسال بريد إلكتروني إليك يحتوي على كلمة مرور لمرة واحدة. انتقل مرة أخرى إلى بوابة تقديم الطلب  1.3
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عبر البريد الالكتروني.  بريدك الإلكتروني وقم بتسجيل الدخول باستخدام كلمة المرور لمرة واحدة التي تلقيته حدد خيار تسجيل الدخول، وأدخل عنوان  1.4   
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 .بك ةالمرور الخاصستظهر رسالة مطالبة بتغيير كلمة  1.5

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 للمصدر الاولي   الوثائقتقديم طلب تقرير التحقق من دليل  

  
 

 

10 

جميع    قراءةتحتاجها لبدء طلبك. يرجى    الطلب، والتي تحتوي على جميع المعلومات والتعليمات التي سيتم بعد ذلك إعادة توجيهك إلى صفحة معلومات مقدم    1.6

خطاب التفويض    التعليمات بعناية. يمكنك عرض الحزم وتنزيل خطاب التفويض، والذي سيكون مطلوبًا في مرحلة لاحقة. يجب أن تتطابق التفاصيل الموجودة في

 .مع نفس تفاصيل جواز سفرك
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 . إذا كانت لديك أي أسئلة، يرجى الرجوع إلى قسم الأسئلة الشائعة في صفحة مقدم الطلب 1.7
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 خلال عملية تقديم الطلب، يمكن استخدام زر "الدردشة الآن" للتواصل مع أحد ممثلي خدمة العملاء 1.8
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 تفاصيل الطلب  :2الخطوة 

 "بدء التسجيل".حدد خيار "طلب جديد" ثم حدد الحزمة التي تناسب متطلباتك. بمجرد الانتهاء، اضغط على  2.1

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 :أنواع الحزم

 المهن التخصصية: باقة -1

 . المنشأمن بلد مزاولة المهن الطبية البيطرية واحدة  ، ورخصة العمل(سنوات من   5ما لا يقل عن  )تغطيان خبرة ةشهاد 2عدد تعليمية واحدة، و  وثيقة

  :باقة المهن الفنية-2

 .(الخبرة  سنوات من 3تغطي ما لا يقل عن )واحدة  خبرةوثيقة تعليمية واحدة، وشهادة 

. للتحقق مستند واحد  أي إضافي: مستند -3  
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 التفاصيل الشخصية :3الخطوة 

 .()* الحمراءاملأ بياناتك الشخصية وتفاصيل جواز السفر. يجب ملئ الحقول المميزة بعلامة النجمة  3.1
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من دقة المعلومات. أضف توقيعك واحفظه   ". اقرأ التفاصيل بعناية وتأكد  Digital LOA( على البوابة عن طريق اختيار "  LOAيمكن توقيع خطاب التفويض )  3.2

 .وأغلقه
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 ”Browse“ "، وبمجرد الانتهاء، قم بإضافته إلى طلبك عن طريق تحديد  Download consentيمكن أيضًا تنزيل خطاب التفويض بالضغط على"  3.3
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 .OK بعد ذلك، ستظهر نافذة منبثقة؛ اقرأها بعناية قبل الضغط على  3.4
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 تفاصيل الشهادة :4الخطوة 

 خيار "إضافة" لإضافة تفاصيل شهادتك حدد 4.1
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 . وقم بتحميل نسخ واضحة من مستنداتك التعليمية (*)املأ الحقول الإلزامية المميزة بعلامة النجمة الحمراء  4.2

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 بعد الانتهاء، قم بمراجعته التفاصيل ثم انتقل إلى الخطوة التالية  4.3
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 تفاصيل التوظيف: 5الخطوة 

 .الخاصة بكشهادات الخبرة حدد خيار "إضافة" لإضافة تفاصيل  5.1
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 .وقم بتحميل نسخ واضحة من مستندات التوظيف الخاصة بك ( *)املأ الحقول الإلزامية المميزة بعلامة النجمة الحمراء  5.2

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 .بمراجعته ثم انتقل إلى الخطوة التالية بعد الانتهاء، قم  5.3
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 تفاصيل الاعتماد  :6الخطوة 

 .حدد خيار "إضافة" لإضافة تفاصيل بيانات الاعتماد الخاصة بك  6.1
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 .الخاصة بك  الخبرة وقم بتحميل نسخ واضحة من مستندات (*)املأ الحقول الإلزامية المميزة بعلامة النجمة الحمراء  6.2

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 .بعد الانتهاء، قم بمراجعته ثم انتقل إلى الخطوة التالية  6.3
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 الدفع :7الخطوة 

 الدفع. بعد الانتهاء من تحميل جميع المستندات، فإن الخطوة التالية هي إجراء 

 بمجرد تمكين هذا الخيار  يمكنك تحديد خيار "استخدام نفس التفاصيل مثل المعلومات الشخصية"، وسيتم ملئ حقول المعلومات المطلوبة تلقائيًا 7.1
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 .المسجل  الدفع الخاص بك. قم بمراجعته بعناية ثم تابع الدفع. عند الانتهاء، سيتم إرسال إيصال الدفع إلى عنوان بريدك الإلكترونيبعد ذلك، سيظهر ملخص  7.2

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 التالية:الخطوات 

وتحقق   www.track.quadrabay.comيمكنك أيضًا متابعة طلبك عن طريق تحديد الخيار الموجود على الجانب الأيسر من لوحة معلومات مقدم الطلب أو زيارة  

 من بريدك الإلكتروني بانتظام لمعرفة أي مستجدات متعلقة بطلبك 
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QuadraBay is a trusted partner of the Ministry of Municipalities Affairs and Agriculture and provides Academic Qualification 

Verification and Professional Experience Verification from the Primary Source to professionals that would like to obtain the 

license within the Kingdom of Bahrain. Follow our step-by-step guide below to apply for your QuadraBay Primary Source 

Verification Report (PSV) for the Ministry of Municipalities Affairs and Agriculture. 
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Step 1: Create an Account 

1.1 Before starting your application, make sure you have the below documents : 

* Passport Copy 

* Documents to be Verified According to The Ministry of Municipalities Affairs and Agriculture Requirements: 

1. Copy of the Degree. 

2. Copy of the Employment Certificates. 

3. Copy of the Credential/ Profession Practice License. 

* Signed Letter of Authorization (LOA) 
 

 

To Start your application, visit the dedicated candidate portal https://maa.quadrabay.com  
 

 

 

 

 

 

 

 

https://maa.quadrabay.com/
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1.2  Once you are on the landing page of the dedicated candidate portal, select ‘Create an Account’. Fill in all the required fields, then agree to 

the terms and conditions and sign up . 
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1.3 Then, an email containing a one-time password will be sent to you. Navigate back to the candidate portal after copying the one-time 

password. 
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1.4 Select the login option, enter your email address and log in using the one-time password you received. 
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1.5 A prompt to change your password will appear. 
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1.6 You will then be redirected to the candidate information page, which will have all the information and instructions you need to start your 

application. Please carefully read all the instructions. You can view packages and download the authorization letter, which will be required at a 

later stage. The details on the authorization letter should match the same details as your passport. 
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1.7 If you have any questions, kindly refer to the FAQ section on the candidate landing page. 
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1.8 Throughout the application process, the ‘chat now’ button can be used to get in touch with a customer service representative. 
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Step 2: Application Details 

2.1 Select the ‘New Application’ option and then select the package that suits your requirements. Once completed, click at ‘Start Registration.’ 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Package Breakdown: 

Specialist Practice Package: 

(1) Educational document, (2) Employment certificates (Covering at least 5 years of employment), (1) Practice License from Origin Country. 

Technician Package: (1) Educational document, (1) Employment certificate (Covering at least 3 years of experience). 

Single Document: Any single document verification 
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Step 3: Personal Details 

3.1 Fill in your personal details and passport details. The fields highlighted with a red asterisk (*) need to be filled out since they are mandatory 
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3.2 The Letter of Authorization (LOA) can be signed digitally by choosing ‘Digital LOA’. Read the details carefully and ensure that the 

information is accurate. Add your signature, save, and close. 
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3.3 Letter of Authorization can also be downloaded by clicking on ‘Download Consent’, Once completed, add it to your application by selecting 

‘Browse 
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3.4 Then, a pop up will appear; read it carefully before pressing OK. 
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Step 4: Education Details 

4.1 Select the ‘Add’ option to add your education details 
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4.2 Fill out the mandatory fields marked with a red asterisk (*) and upload clear copies of your educational documents 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.3 After completion, review it and then proceed to the next step. 
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Step 5: Employment Details 

5.1 Select the ‘Add’ option to add your employment details. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 للمصدر الاولي   الوثائقتقديم طلب تقرير التحقق من دليل  

  
 

 

43 

5.2 Fill out the mandatory fields marked with a red asterisk (*) and upload clear copies of your employment documents. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5.3 After completion, review it and then proceed to the next step. 
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Step 6: Credential Details 

6.1 Select the ‘Add’ option to add your credential details. 
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6.2 Fill out the mandatory fields marked with a red asterisk (*) and upload clear copies of your employment documents. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6.3 After completion, review it and then proceed to the next step. 
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Step 7: Payment  

After you have finished uploading all the documents, the next step is making the payment. 

7.1 You can tick the ‘Use Same Details as Personal Information’ option, The required fields of information will be filled up automatically once 

this option is enabled 
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7.2 Next, your payment summary will pop up. Carefully review it and then proceed to pay. Upon completion, a payment receipt will be sent to 

your registered email address. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Next Steps: 

* You can also keep track of your application by selecting the option on the left side of the candidate dashboard or visit www.Track.quadrabay.com . 

* Check your email regularly for any updates. 

 

http://www.track.quadrabay.com/
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